
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr XXXIV/2022

XXXIV Sesja w dniu 20 czerwca 2022
Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce „Transmisje obrad” 
Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 16:40 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Piotr Derejczyk – Wójt;
2. Grażyna Borycka – Skarbnik;
4. Anna Kuras – Sekretarz; 
3. Tomasz Głębocki – Radca prawny;
4. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył
posiedzenie  XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady  Gminy  Miedźno.  Poinformował,  że  obrady  są
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał obecnych radnych
oraz pozostałych uczestników obrad. Na sesji obecnych było 13 radnych, co stanowi quorum niezbędne
do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. W związku z tym
przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są propozycje zmian porządku obrad. 
Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod głosownie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Porządek obrad został przyjęty. Brzmi on następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

http://www.miedzno.esesja.pl/


2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Miedźno.
5. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Miedźno.
6. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Miedźno.
7. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Miedźno.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok szkolny

2022/2023.
10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

Gminy Miedźno na lata 2022-2026.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
13. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego.
14. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2021.
15. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miedźno za rok 2021.
16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania.
17. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.
18. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez

Wójta  Gminy  Miedźno  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2021 rok  wraz  z  informacją  
o stanie mienia komunalnego.

19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  i  sprawozdania  
z wykonania budżetu za 2021 rok.

20. Przedstawienie  wniosku Komisji  Rewizyjnej  w sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  realizacji
budżetu Gminy Miedźno za 2021 rok.

21. Przedstawienie  uchwały  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  zaopiniowania  wniosku
Komisji Rewizyjnej.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Miedźno  absolutorium  z  tytułu
wykonania budżetu za 2021 rok.

23. Wolne wnioski.
24. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy.

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Protokół został przyjęty.

4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXX sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Protokół został przyjęty.

5. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Protokół został przyjęty.

6. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Protokół został przyjęty.

7. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Protokół został przyjety.



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 250/XXXIV/2022.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok szkolny 
2022/2023.
Wójt omówił projekt uchwały.
Radna Stobiecka powiedziała, że podczas ostatniego spotkania Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, 
Sportu i Zdrowia w dniu 13.06.2022 roku Komisji został przedstawiony projekt uchwały który 
jednogłośnie został zaopiniowany negatywnie w związku z dynamicznie rozwijającą się sytuacją na 
rynku paliw. Komisja uznała aby jeszcze raz zaktualizować ceny i poczekać do następnej sesji przed 
rozpoczęciem nowego roku szkolnego aby wtedy podjąć uchwałę określającą ceny jednostek paliwa 
w Gminie Miedźno na rok szkolny 2022/2023.
Radna Miśkiewicz zapytała czy w związku z tym, że niekonieczne jest zwracanie rodzicom 100% 
poniesionych kosztów to rodzice mają podstawę prawną aby ubiegać się o zwrot różnicy w cenie jaka 
będzie podjęta w uchwale a cenami które będą aktualne w danym miesiącu.
Wójt odpowiedział, że oczywistym jest że nie jest zwracane 100% kosztów ponieważ płacimy ryczałtowo
według wzoru a nie na podstawie przekładanego rachunku za paliwo dotyczące dowozu dziecka do 
szkoły.
Przewodnicząca Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury, Sportu i Zdrowia złożyła formalny wniosek dot.
uaktualnienia średnich cen jednostek paliwa na terenie Gminy Miedźno na rok szkolny 2022/2023.
Głosowano wniosek w sprawie:
komisji budżetu dot. uaktualnienia średnich cen jednostek paliwa na terenie Gminy Miedźno na rok 
szkolny 2022/2023.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik
PRZECIW (7)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Miśkiewicz, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Wniosek został odrzucony.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok szkolny 
2022/2023.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:



ZA (8)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
PRZECIW (2)
Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 251/XXXIV/2022.
O godz. 12.00 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 12.05 Przewodniczący wznowił obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Miedźno.

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Miedźno na lata 2022 – 2026.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
Radna Szymonik zapytała czy informacja o tym, że w najbliższych latach będą sprzedawane mieszkania,
które są zasobem Gminy Miedźno została już przekazana mieszkańcom Miedźna oraz Ostrów oraz czy 
w związku z tym przygotowali się do tego finansowo.
Inspektor Nowak odpowiedział, że tak mieszkańcy byli już poinformowani o tym.
Radna Miśkiewicz zapytała o to jakich dokładnie lokali to dotyczy, konkretnie poprosiła o nazwy.
Inspektor Nowak odpowiedział,  że są to domy nauczyciela w miejscowości Ostrowy nad Okszą oraz  
w Miedźnie.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Miedźno na lata 2022 – 2026.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 252/XXXIV/2022.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
Sołtys Bociąga zapytał jakie jest przeznaczenie tej działki i orientacyjny koszt zakupu takiej działki.
Inspektor  Nowak  odpowiedział,  że  działka  ma  być  przeznaczona  na  plac  zabaw  dla  dzieci  a  koszt
orientacyjny działki to ok 50 tys. złotych. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 253/XXXIV/2022.



12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 254/XXXIV/2022.

13. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
Radny Wosiński zapytał gdzie będzie znajdował się stymulator.
Inspektor Nowak odpowiedział,  że stymulator będzie znajdował się w Częstochowie w Wojewódzkim
Ośrodku Ruchu Drogowego.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 255/XXXIV/2022.

14. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2021.
Wójt przedstawił Raport o stanie Gminy za 2020 rok.
O godz. 14.00 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 14.20 Przewodniczący wznowił obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Miedźno.

15. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miedźno za rok 2021.
Przewodniczący Bęben poinformował, że nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty.
Radna Stobiecka podzieliła się swoimi odczuciami które dotyczyły konfliktu między Panem Wójtem 
a częścią Radnych związanego z osobistymi żalami między nimi,  które szkodzą wspólnocie.  Ponadto
Radna Stobiecka  wspomniała  o projekcie  uchwały  który dotyczył  połączenia  miejscowości  Miedźno,
Izbiska,  Wapiennik  i  Kołaczkowice,  o  tym,  że  sprawa  dla  całej  gminy  była  ważna,  która  jednak
ostatecznie  skończyła  się  tym  że  nie  uznano  tego  połączenia.  Wspomniała  o  tym,  że  dla  wielu
mieszkańców sposób głosowania był niezrozumiały oraz trudny. Radna Stobiecka ponadto podziękowała
pracownikom  gminy  dzięki  którym  gmina  się  rozwija  oraz  realizowane  są  inwestycje.  Dodatkowo
powiedziała, że brakuje jej sprawozdań z działalności Wójta między sesjami, ponieważ radni nie wiedzą
o tym co dokładnie dzieje się w urzędzie, między innymi o utworzeniu  nowego stanowiska w Urzędzie
Gminy, mianowicie dyrektora inwestycyjnego. 
Wójt odniósł się do słów Radnej Stobieckiej mówiąc w pierwszej kolejności o konflikcie który faktycznie
potwierdził, że jest między Wójtem a niektórymi radnymi który ostatecznie opiera się tylko na emocjach.



Powiedział również, że jeżeli radni uważają że źle wykonuje mandat powierzony mu przez mieszkańców
to prosi o zrobienie referendum które da mieszkańcom możliwość oddania głosu i  ocenę jego pracy.
Odniósł się też do konsultacji, które były przeprowadzone w sposób korespondencyjny, które dotyczyły
połączenia miejscowości Miedźno, Izbiska, Wapiennik i Kołaczkowice. Wyjaśnił, że przez pandemię nie
było  innej  możliwości  przeprowadzenia  tych  konsultacji,  wyjaśnił,  że  gdyby  była  możliwość
przeprowadzenia konsultacji w sposób tradycyjny i powszechny to tak zostałyby one przeprowadzone.
Wójt odniósł się również do informacji  dotyczącej utworzenia nowego stanowiska w urzędzie gminy
mówiąc  o tym,  że informacja  ta  była jawna podana do wiadomości  tego samego dnia  kiedy została
podjęta.
Radny Trzepizur włączył się do rozmowy na temat Raportu o stanie Gminy Miedźno wracając do punktu
który mówił o ochronie środowiska a mianowicie o temacie związanym z eternitem który zagraża całej
gminie głównie mieszkańcom którzy go już zdjęli z dachów i czekają na jego odbiór.
Wójt  wyjaśnił,  że  w  2020  roku  zakończył  się  program  odbioru  eternitu,  który  był  autonomicznym
programem gminnym. Polegał  na tym, że mieszkańcy samodzielnie  zbierali  eternit,  odkładając go na
palety który potem my zbieraliśmy i płaciliśmy za jego utylizację. To działanie było nie do końca zgodne
z przepisami i prawem dlatego zostało zakończone. Mieszkańcy zostali o tym poinformowani oraz została
im  udzielona  informacja  dotycząca  przystąpienia  do  opracowania  programu  odbioru  azbestu,  na
podstawie którego chcemy uzyskać dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej na utylizację azbestu. W 2021 roku rzeczywiście taka informacja w raporcie nie
została podana ale była realizowana inwentaryzacja zasobów azbestu na terenie gminy. Na podstawie
tego programu został złożony wniosek do Wojewódzkiego Funduszu. W momencie kiedy dostaniemy
dofinansowanie, zostaną uruchomione osoby, które były zgłoszone do nas i od nich będzie odbierany
zalegający azbest.
Radny Wosiński zadał pytanie dotyczące uchwały nr 167/XX.2020 w której była zawarta informacja taka,
że zamiast  remontu  budynków na Władysławowie będzie  robiona ulica Malownicza  w miejscowości
Borowa. Miała zastrzeżenie, że nigdzie w raporcie nie jest uwzględniona taka informacja. Ponadto Radny
Wosiński zapytał o stan niektórych dróg które według niego jest kiepski i wyeksploatowany, wygląda
remont takich dróg i jaki kwoty przeznaczone są na takie wydatki w porównaniu z ubiegłymi latami.
Wójt  odpowiedział,  że  to  radni  podjęli  decyzje  o  sprzedaży  budynków  we  Władysławowie  
i przeznaczeniu pieniędzy na remont ulicy Malowniczej. Jednak budynki nie zostały sprzedane, ponieważ
aby sprzedać je w dobrych cenach należałoby najpierw podzielić działkę na co najmniej na 4 mniejsze
działki tak żeby można było każdy budynek sprzedać oddzielnie. A skoro nie było sprzedaż to nie było
przypływu pieniędzy na wydatki w postaci remontu ul. Malowniczej. Jeżeli chodzi o bieżący remont dróg
to  rzeczywiście  nie  jest  taka  informacja  ujęta  w  raporcie  ponieważ  to  są  kwoty  kilkutysięczne  
w przeciągu każdego roku.
Radna  Makles  wróciła  do  tematu,  który  związany  był  z  projektem  uchwały  w  sprawie  połączenia
miejscowości Miedźno, Izbiska, Wapiennik i Kołaczkowice, twierdząc, że wybory nie tylko dotyczyły
Wapiennika ale również Izbisk i Kołaczkiwic. Odniosła się do zarzutu Pana Wójta odnośnie manipulacji
mieszkańcami twierdząc, że nie było takiej sytuacji.
Wójt odpowiedział, że Radni wypowiedzieli się już w tej sprawie i w związku z tym nie chce już do tego
tematu powracać.
Radna Chudaszek zabrała  głos odnosząc się do komisji  z dnia 24.052022 r. na której to 6 członków
Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa wraz z Inspektorem Dariuszem Nowakiem wybrała się
na objazdową komisje po terenie Gminy Miedźno. Spostrzeżenia jakie radni mieli po tej wizycie odnosiły
się między innymi do braku barierek przy placach zabaw, zaniedbanego terenu wokół pomnika w Mokrej
oraz wyremontowanej szkoła w Izbiskach na której otwarcie nie zostali radni zaproszeni i fakcie, że w
jednych z mieszkań znajdujących się nad szkołą ma zamieszkać Pani Dyrektor Inwestycyjna.
Wójt odpowiedział w pierwszej kolejności, że mieszkanie zajmowane przez Panią Dyrektor Inwestycyjną
jest  mieszkaniem  służbowym  a  polityka  czynszowa  która  dotyczy  tego  mieszkania  w  budynku
komunalnym gminy była poodejmowana dzisiaj  wcześniej  podczas  sesji.  Wójt  zwrócił  też  uwagę na
zgłoszenia Radnego Trzepizura odnośnie umieszczenia barierek przy wylocie z placu zabaw. Powiedział,
że zastanawia się wraz z pracownikami co do tego jak je ustawić tak aby można było zachować tam
bezpieczeństwo. Ostatnia sprawą do jakiej  się odniósł to zaniedbany teren wokół pomnika w Mokrej.
Powiedział,  że  dbanie  o  teren  i  kwiaty  wokół  pomnika  to  nie  tylko  sprawa  organów samorządów  
i administracji ale również społeczeństwa.



16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (8)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
PRZECIW (2)
Anna Chudaszek, Ewelina Stobiecka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Elżbieta Makles, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Wotum zaufania udzielono. Uchwała w sprawie nieudzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Miedźno
otrzymała numer 256/XXXIV/2022.
Wójt podziękował radnym, którzy zagłosowali za udzieleniem mu wotum zaufania.

17. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.
Skarbnik przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.

18. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego.
Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez
Wójta  Gminy Miedźno sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2021 rok wraz  z  informacją  o stanie
mienia komunalnego.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 
wykonania budżetu za 2021 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2021 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 257/XXXIV/2022.

20. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej realizacji 
budżetu Gminy Miedźno za 2021 rok.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Grzyb  odczytała  wniosek  Komisji  Rewizyjnej
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2021 rok.

21. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Grzyb  odczytała  uchwałę  Regionalnej  Izby



Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej.

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2021 rok.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2021 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar 
Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewelina Stobiecka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 258/XXXIV/2022.

23. Wolne wnioski.
Radna Szymonik zgłosiła, że na terenie miejscowości Ostrowy nad Okszą na ulicy Kościuszki w 
niezamieszkałej posesji zadomowiły się i grasują lisy i kuny, które atakują na sąsiedzkich posesjach kury 
oraz inne zwierzęta. Mieszkańcy napisali pismo do gminy z prośbą o interwencje i teraz czekają na to co 
dalej mają robić.
Wójt odpowiedział, że przyjął do wiadomości informację od Radnej Szymonik jednak nie jest w stanie 
w chwili obecnej odpowiedzieć jej na to pytanie. 

24. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław
Bęben zamknął posiedzenie XXXIV Sesji Rady Gminy Miedźno. Sesję zakończono o godz. 16.40.

Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


